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Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
NAPIREND ELŐTT 
 
-  Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 
-  Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának állásáról, 

tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 
 
Nyílt ülés keretében: 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

2. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás 
3. Mobil jégpálya bérlése és üzemeltetése 
4. Döntés az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének 

támogatása Pest megyében” című pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges 
önerő biztosításáról 

5. Az Őrbottyán, 0285/10 hrsz. alatti ingatlan belterületbe vonása 
6. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 

7. Pest Megye Közgyűlése által adományozható díjakra jelölésről 
8. Őrbottyán, zártkert 2052/8 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó ajánlat 

elbírálása 
9. Őrbottyán, zártkert 2513/2 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó ajánlat 

elbírálása 
10. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2735/2018. ügyirat 
11. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2686/2018. ügyirat 
12. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 1271/2018. ügyirat 
13. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2820/2018. ügyirat 
14. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2687/2018. ügyirat 
15. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2244/2018. ügyirat 
16. Egyebek 

 

Kmetty Károly polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit, Buzássy Gábor urat, a Képviselő-
testület megjelent tagjait, az önkormányzat munkatársait és az Arteries Stúdió képviselőjét. Kiss 
László nem jelzett, hogy nem vesz részt az ülésen, lehet érkezik. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 8 fővel van jelen, határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Benedek 
Évát. Aki egyetért a hitelesítő személlyel kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 139/2018. (IX. 26.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. szeptember 26-án, szerdán 08:00 órakor 
tartandó ülése jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Benedek Éva képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester: Faragó István alelnök úr volt bent nálam és hozott minden 
képviselőnek a Sportbálra meghívót. 

Kiss László 08 óra 01 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 

Kmetty Károly polgármester: Jövő héten szombaton lesz a bál, aki tud kérem jöjjön el. A 
tiszteletjegyeket átadtam. Napirendek előtt van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs akkor a 
polgármesteri beszámolóra térnénk át. Egy pontosítást szeretnék tenni. Letelepítésre került a 
mérőautó az Ősz utcában. Utólag kiderült, hogy érintésvédelmi probléma lépett fel, ígéretek szerint a 
jövő hét elején üzembe is helyezik és utána az 1 hónapos mérés meg fog történni. 

Lehoczky Enikő képviselő: Tudtunk előre haladni a Dózsa György utcában a fekvőrendőr telepítése 
kapcsán? Mire számíthatnak a lakosok? 

 



2 

Kmetty Károly polgármester: Úgy gondolom, hogy az összes olyan utcát, ahol jelzések vannak 
fekvőrendőr tekintetében, a jövő évi költségvetésbe kell betennünk. A Dózsa György utcában két 
dolog lehetséges. Az egyik megoldás, hogy az utca hosszának megfelelő 2 db fekvőrendőrt 
telepítenénk ez nagyjából 500.000 Ft és a másik megoldás az olyan forgalomlassító konténerek 
kihelyezése, mint ami a Harang utcában is van. 

Szabó István alpolgármester: A polgármesteri beszámolóhoz kapcsolatosan leírtad, hogy a nyertes 
pályázó a játszótérnél a szerződés szerint az ütemezésnek megfelelően halad. Ezzel kapcsolatban 
szeretném egy tájékoztatást kérni, hogy hol tart, mikorra fejezik be? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Tegnapi nap folyamán a tóparton a volt büfé melletti 
területen elkezdődtek a munkálatok. A mai nappal várhatóan pedig megkezdik a földmunkálatokat a 
Pálos fogadónál. Október 30. a szerződés szerinti befejezési határidő. 

Szabó István alpolgármester: Köszönöm szépen. 

Kmetty Károly polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, aki a polgármesteri beszámolót 
elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 140/2018. (IX. 26.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Kmetty Károly polgármester: A napirendek kiküldésre kerültek. Ezzel kapcsolatban van valakinek 
módosító javaslata? Amennyiben nincs, aki a napirendeket elfogadja, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 9 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 141/2018. (IX. 26.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2018. szeptember 26-án, szerdán 08:00 órakor 
tartandó rendes ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

2. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás 
3. Mobil jégpálya bérlése és üzemeltetése 
4. Döntés az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének 

támogatása Pest megyében” című pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges 
önerő biztosításáról 

5. Az Őrbottyán, 0285/10 hrsz. alatti ingatlan belterületbe vonása 
6. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

1. Pest Megye Közgyűlése által adományozható díjakra jelölésről 
2. Őrbottyán, zártkert 2052/8 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó ajánlat 

elbírálása 
3. Őrbottyán, zártkert 2513/2 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó ajánlat 

elbírálása 
4. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2735/2018. ügyirat 
5. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2686/2018. ügyirat 
6. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 1271/2018. ügyirat 
7. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2820/2018. ügyirat 
8. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2687/2018. ügyirat 
9. Közösségi együttélés szabályainak megsértése - 2244/2018. ügyirat 
10. Egyebek 
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1. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Mindhárom bizottság tárgyalta. 

Kmetty Károly polgármester: Pénzügyi Bizottság elnöke? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a rendeletet. 

Kmetty Károly polgármester: Ügyrendi Bizottság elnöke? 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Humánügyi Bizottság elnöke? 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdés ezzel kapcsolatban? 

Kollár Sándor képviselő: A másik két bizottságnak a véleménye nem került bele az előterjesztésbe. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Elnézést, ez egy technikai hiba. 

Szabó István alpolgármester: Gabit szeretném megkérdezni, hogy a hétvégén lezajlott az 
elektronikai és a veszélyes hulladékgyűjtés és azt látjuk a veszélyes hulladékgyűjtésnél, hogy az 
összeg az a felére csökkent plusz ahhoz hozzájött az elektronikai hulladékgyűjtés is és ott maradt 
néhány 100.000 Ft. 

Batki Gabriella gazdasági vezető: Igen azt majd visszarakjuk az általános tartalék terhére. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek ezzel kapcsolatban még kérdése? Amennyiben nincs, 
aki elfogadja a rendelet tervezetet az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2018. (IX. 26.) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

(az elfogadott  rendelet szövege a jegyzőkönyv mellé csatolásra kerül)  

2. napirendi pont: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozás 

Tárgyalta a Humánügyi Bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Humánügyi Bizottság elnöke? 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdés ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki egyet ért azzal, 
hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz csatlakozzunk, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 142/2018. (IX. 26.) határozata a Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázathoz csatlakozni kíván. Felkéri a polgármestert a 
Csatlakozási nyilatkozat megküldésére és a Minisztérium által kidolgozott feltételrendszernek 
megfelelően legkésőbb 2018. október 5-ig a pályázat kiírására. 

3. napirendi pont: Mobil jégpálya bérlése és üzemeltetése 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: A Pénzügyi bizottság tárgyalta. Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolta. 
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Benedek Éva képviselő: Amikor 10 millió Ft körüli összegről beszéltünk, akkor nem volt ennyire 
kétséges számomra a döntés. Sok minden olyan van, amire tudnánk ezt a pénzt költeni és esetleg 
tartósabb és hosszútávú lehetne. Addig sem lehet várni, hogy az összes utat megcsináljuk és addig 
ne történjen semmi mert akkor az életünk végéig csak utat fogunk építeni és a világon semmi nem fog 
történni. Megint csak számolgattam, hogy ha az egész iskolát el szeretnénk vinni Budapestre 
jégpályára az 1 millió Ft 1 alkalom és ha minden hetet ki tudunk használni akkor hétszer el tudna 
menni minden osztály a pályára tehát ez egy jelentős összeg, amit meg tudnánk takarítani. 

Lehoczky Enikő képviselő: Jó dolognak tartom a pálya ötletét, de közben olvastam a facebookot és 
ott találkoztam olyan javaslattal, hogy mi lenne, ha kamaszoknak ezen a pénzen létesítenénk 
tornapályát, gördeszkapályát vagy kerékpárpályát. Olvastam a polgárőrök jelzését is, hogy 
kábítószeres fiatalokat fogtak el a településen és igazából nincs olyan értelmes mozgási, szabadidős 
tevékenység, amivel a kamaszoknak az idejét le tudnánk kötni és inkább azt javasolnám, hogy ezt a 
pénzt fordítsuk gördeszkapálya vagy kerékpárpálya építésére. Nem tudom mennyi ezeknek a 
pályáknak a költsége, de azt gondolom, hogy ezzel jobban járnánk.  

Kmetty Károly polgármester: A 20 millió Ft az a facebookon terjed, itt gyakorlatilag 15 millió Ft-ról 
lenne szó plusz rezsiköltség. A rezsiköltség pedig időjárás függő, ha hideg telünk van, akkor 
lényegesen kevesebb lesz ez az összeg, de ezt előre nem tudjuk megmondani. Megértem azt is, hogy 
van számos fejleszteni való a településen. 

Szabó István alpolgármester: Azon az úton indultam el én is, hogy ebből a pénzből mit lehetne mást 
csinálni, ami maradandóbb. Az ötlettel és a kezdeményezéssel én is egyetértettem, de látom azokat a 
kivitelezési árakat, amik most a játszótereknél láthatók, ebből a pénzből maradandót kellene alkotni. 
Nagy hiány évek óta a nagyobb korosztálynak tehát a 12-16 év és az feletti korosztálynak a közösségi 
tere és ebben egyelőre sajnos nem jutottunk előrébb és azt gondolom, hogy ez a két játszótér sem 
nekik épül. Aránytalanul soknak tartom az összeget. Túl sok olyan külső tényező van, ami 
meghatározhatatlan előre, így ebben a formában nem támogatható. 

Kmetty Károly polgármester: Szóba került a nagyobb korosztálynak a szórakozási lehetősége, most 
épül a sportpark ami kifejezetten tinédzsereknek és felnőtteknek készül, de értem, amit alpolgármester 
úr mondott. 

Kiss László képviselő: Mikor legelőszőr előállt polgármester úr ezzel a javaslattal akkor való igaz, 
hogy támogatta és érdekelte a testületet és abban maradtunk, hogy alaposan körbe lesz járva ez a 
dolog. Felmerült az, hogy megpróbálunk bevonni vállalkozókat és olyan támogatókat, akik hozzá 
tudnak járulni ahhoz, hogy ezt az összeget minimalizáljuk. Maga az elgondolás az jó, mint téli 
elfoglaltság. Eddig nem volt ilyenre példa ezen a településen és ez egy olyan újítás lenne, ami 
hasznos. Volt-e olyan irányú próbálkozás, hogy felkerestünk vállalkozókat, támogatást kérni? Én azt 
gondolom, hogy lehet, hogy ezt el kellene engednie a testületnek, mert ezzel az összeggel ez most 
nem vállalható.  

Kmetty Károly polgármester: Megkerestük a Wienerbergert, ők nem zárkóztak el a támogatástól, 
voltak vállalkozók, akik tettek felajánlást és ha pozitív visszajelzést kapunk akkor a Kvassay 
Alapítvány biztosította számunkra azt, hogy egy adott alszámlán ezzel a céllal támogatói, szponzori 
pénzeket gyűjtsünk be, de ezt csak akkor indítanánk el, ha megkapjuk a pozitív visszajelzést. Viszont 
amennyiben nem kap támogatást ez a dolog, akkor lekerül a napirendről. 

Kollár Sándor képviselő: A facebooknak van egy érdekes lélektana, az elégedetlenkedők és a 
negatív kommentálgatók jelennek meg többségében. Azt szeretném mondani, hogy figyelembe kell 
venni, hogy milyen vélemények jelennek meg a facebookon, de nem szabad, hogy a testületet ez 
befolyásolja. Ami miatt engem ez a téma megfogott, az az, hogy az iskolában van 530 gyerek. Ebben 
a téli időszakban 2 hónapon keresztül lenne egy olyan lehetőség, ami segítene azon, hogy  
egyetlenegy tornaterem van az iskolában, ami egyébként is meg van osztva. Én látok ebben pozitív 
dolgot, hogy kötelező keretek között tartott tevékenységet tudjanak végezni a gyerekek, amely 
egyrészt egészséges, másrészt meg hasznos, mert megtanulhat egy olyan dolgot, amire egyébként 
lehet, hogy nem lenne lehetősége. A nagyságrendeket, ha megnézzük, akkor Őrbottyánnak 1,2 
milliárd Ft-os költségvetése van, gyakorlatilag ez a 15-20 millió Ft bármelyik pályázat önrésze, amiből 
látványos dolgot lehet csinálni, azonkívül érdemi, látványos dolgot nem fogunk tudni csinálni én ezt 
gondolom. Amennyiben biztosítunk a gyerekeknek egy ilyen lehetőséget, attól bármelyik pályázatunk 
ettől az összegtől nem fog sérülni és meg tudjuk valósítani. Azt kellene átgondolni, hogy hogyan 
lehetne csökkenteni ezt az összeget. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: A Pénzügyi Bizottság ülésén egyértelműen támogattam 
ezt a kezdeményezést és én úgy gondolom, hogy ez egy nagyon jó ötlet, de egy kicsit jobban 
belemélyedtem a kiadásokba.  
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Ami engem zavart az az, hogy a vállalkozó kapja meg a bevételt is. Bejártam a környező 
településeket, ahol van jégpálya és találkoztam egy olyan vállalkozóval, aki területfoglalási engedélyt 
kér és bérleti díjat fizet az önkormányzatnak a területért, de a bevétel az övé viszont az önkormányzat 
nem fizet ezért a szolgáltatásért csak a rezsit. Heti kétszer oktatást tart óvodásoknak és az alsós 
tagozatosoknak. Esetleg nem lehet azt, hogy egy másik vállalkozót vonnánk be? 

Kiss László képviselő: Egyet értek Szoboszlai képviselőtársammal. Azt a részét, amit Kollár 
képviselőtársam elmondott azt nem lehet vitatni, hogy ez egy hasznos dolog lenne. Bátor dolog lenne, 
hogy most úgy biztosítsunk nagyságrendileg 15 millió Ft-ot, hogy nem tudjunk mennyi vállalkozó lesz, 
aki ezt tudná támogatni és milyen összeggel. A 15 millió Ft-ot én is soknak éreztem. Amikor arra 
céloztam, hogy alaposabban körbejárjuk, hogy milyen lehetőségeink vannak akkor azt gondoltam, 
hogy az ilyen kérdésekben, amit képviselő asszony is elmondott több vállalkozót és olyan 
településeket megkeresünk, ahol egyébként már működik jégpálya. Nem tudom miért akadtunk meg 
ennél az 1 vállalkozónál, de úgy gondolom, hogy azt az irányt kellene képviselni, amit Szilvia is 
mondott, utána kellene járni, hogy milyen lehetőségek vannak. Alapvetően az összeg az, ami 
mindenki számára problémát jelent abban, hogy ezt támogatni tudjuk. 

Dékány András képviselő: Magam is elolvastam a facebookot. Olyan kommentekkel és 
hozzászólásokkal találkoztam, amiben nem volt indulat és nem érdektelen kérdések voltak, pl. miért 
nem a vállalkozó fizet nekünk bérleti díjat? Úgy gondolom, ahogy Kiss képviselőtársam is elmondta, 
hogy nézzük meg, gondoljuk át ezt a dolgot. Nem érzem én sem pénzügyileg megalapozottnak. 

Lázár Péter 08 óra 30 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 

Benedek Éva képviselő: Át tudjuk nézni akkor, hogy mi van még ezen az összegen felül? A 
talajegyengetés, világítás, minimális víz, áram, őrzés. Van-e sürgető határidőnk? 

Kmetty Károly polgármester: Akkor azt javasolnám, hogy megkérjük képviselő asszonyt, hogy az 
általa ismert vállalkozóknak az elérhetőségét adja meg. Én ezt az előterjesztést visszavonnám. 
Megkeressük a vállalkozókat, akik támogatnának és meglátjuk, hogy beleférünk-e az időbe. Az 
előterjesztést és a határozati javaslatot visszavonom. 

4. napirendi pont: Döntés az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények 
fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz 
szükséges önerő biztosításáról 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

Kmetty Károly polgármester: Mindenki olvasta, hogy kitolták a pályázat beadási határidőt viszont 
feltételkén írták oda, hogy 1 hónapnál rövidebb időn belüli testületi döntés kell ehhez, ezért meg kell 
erősíteni a korábban már meghozott döntésünket. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki a 6.1-es határozati javaslattal egyetért az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 143/2018. (IX. 26.) határozata a 133/2018 
(VIII. 24.) képviselő-testületi határozat megerősítéséről az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei 
ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázathoz 
kapcsolódóan 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy megerősíti 133/2018 (VIII. 24.) 
képviselő-testületi határozatát, mely szerint pályázatot nyújt be az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei 
ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázati kiírásra. 
Beruházással érintett ingatlan címe és helyrajzi száma: 2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 87. 
(hrsz: 1326) 

A biztosítandó 5% saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzat Környezetvédelmi Alapjának terhére 
19.368.250 forint összegben biztosítja. 

 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki a 6.2-es határozati javaslattal egyetért az kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 144/2018. (IX. 26.) határozata a 134/2018 
(VIII. 24.) képviselő-testületi határozat megerősítéséről és az „Önkormányzati tulajdonú 
bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című 
pályázathoz kapcsolódóan 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy megerősíti 134/2018 (VIII. 24.) 
képviselő-testületi határozatát, mely szerint pályázatot nyújt be az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei 
ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében” című pályázati kiírásra. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

5. napirendi pont: Az Őrbottyán, 0285/10 hrsz. alatti ingatlan belterületbe vonása 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolta. A 
felmerülő helyrajzi számok kérdése is tisztázva lett tehát az előterjesztésben jó helyrajzi számok 
szerepelnek. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki a határozati javaslatot támogatja az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 9 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 145/2018. (IX. 26.) határozata az 
Őrbottyán, külterület 0285/10 hrsz. alatti ingatlan belterületbe vonásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

a) az Őrbottyán, külterület 0285/10 hrsz. alatti ingatlant a 222/2003. (XII. 29.) és 58/2007. (VI. 
18) határozatokban foglaltak alapján belterületbe vonja, 

b) felhatalmazza a polgármestert a belterületbe vonási eljárás lefolytatására. 

 
6. napirendi pont: Egyebek 

Kmetty Károly polgármester: Egyebek napirendi pontban van valakinek mondanivalója? 

Dékány András képviselő: A Dózsa György utcában valami vízbekötési munkálatok folynak? 

Kmetty Károly polgármester: Bekötés folyás volt és későn vették észre, mert régen úgy csinálták 
meg, hogy be volt tekerve valami fóliával a cső és nem ott jött fel a víz, ahol számítottak rá és csak 
akkor vették észre, mikor a szomszédos ingatlanok vízóra aknáiban is megjelent a víz. 

Dékány András képviselő: Ennek lassan 1 hete és nincs ott ember. 

Kmetty Károly polgármester: Van egy saját csapatuk, akik a helyreállítást végzik és ha jól tudom 
ennek a csapatnak a  központja Siófokon van és ők látják el az ország összes területén ezeket a 
dolgokat tehát ezért van az, hogy nem azonnal jutnak ide. 

Szabó István alpolgármester: Köszönetet szeretnék mondani szombaton a veszélyeshulladék és az 
elektronikai hulladékgyűjtésnél Petrának, Marcinak és a Gamesz-nek is a segítségért. Nagyon jól 
sikerül, minden jól ment. Köszönöm szépen. 

Lehoczky Enikő képviselő: Valóban jól ment a hulladékgyűjtés és minden elismerésem a 
szervezőknek és a lebonyolítóknak.  

Kmetty Károly polgármester: Megköszönném alpolgármester úrnak, a hivatal dolgozóinak és a 
polgárőrségnek is, hogy részt vettek ebben. Reméljük, hogy jövőre rendeződik a Zöld-Híd környéki 
problémakör. 

Kaposiné Zilai Éva 08 óra 40 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

 

Lehoczky Enikő képviselő: A hivatali ügyintézéssel kapcsolatban, hogy hétfőn hívtam a műszaki 
osztályt, feltettem egy kérdést és ígérték, hogy másnap reggel 9-ig visszahívnak, de nem történt meg. 
Ha valamit ígér a hivatal akkor azt úgy gondolom, hogy tartsa be. 
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Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Kolléganőm tegnap jelezte felém, mert akkor jöttem vissza 
szabadságról, hogy érkezett ilyen kérdés. Ő a tegnapi nap a hivatali telefonszámról kezdeményezett 
egy hívást feléd és akkor nem ért el, nem vetted fel a telefont. Nincs elfelejtve, nem állt 
szándékomban nem válaszolni. 

Lehoczky Enikő képviselő: Nekem nem jelezte ki a telefonom a telefonszámot. Én mindenkit vissza 
szoktam hívni, de ha megtörtént a visszahívás, akkor rendben van. 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A telefonszám kijelzést azt sajnos én nem tudom 
befolyásolni, de alapvetően a kolléganőkkel mindenkinek az elérhetőségét felírjuk és vissza szoktuk 
hívni. A testületi ülés után szívesen válaszolok a kérdésedre. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még mondanivalója az egyebek napirendi pontban? Ha 
nincsen, megköszönöm a vendégeknek a jelenlétet, a nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében 
folytatjuk a munkát. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 08 óra 44 perckor bezárta, a testület zárt ülés keretein belül folytatta a 
munkát.  

 Kmetty Károly Gállné Mezősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 

Benedek Éva 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


